
   
ŠILALĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS

TARYBA

ŠILALĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBOS 10 POSĖDŽIO PROTOKOLAS

2023 m. gruodžio 18 d. Nr. T2-13

Šilalė

Posėdis įvyko 2023-12-14 10.00 – 14.00 val. (Savivaldybės posėdžių salėje).

Posėdžio pirmininkas – Tadas Bartkus.

Posėdžio sekretorė – Sandra Balčienė.

Į rajono Savivaldybės tarybą išrinkti 25 nariai. Posėdyje dalyvavo visi 25 Tarybos

nariai (sąrašas pridedamas).

Posėdyje dalyvavo 15 kviestųjų asmenų (sąrašas pridedamas).

Tadas Bartkus informavo, jog balsavimas vyks per elektroninio balsavimo sistemą, jei

iškiltų techninių kliūčių siūloma išrinkti Balsų skaičiavimo komisiją, į kurią siūlomi Asta

Bataitytė, Dainius Bergelis (pirmininkas), Artūras Dambrauskas.

Tarybos nariai vienbalsiai pritarė vardinio balsavimo komisijos sudėčiai.

Darbotvarkė Tarybos nariams pateikta.

DARBOTVARKĖ:

1. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. vasario 2 d. sprendimo Nr. T1-2

„Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2023–2025 metų strateginio veiklos plano patvirtinimo“

pakeitimo.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė.

2. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. vasario 2 d. sprendimo Nr. T1-3

„Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2023 metų biudžeto patvirtinimo“ pakeitimo.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė.

3. Dėl įgaliojimo pasirašyti Šilalės rajono savivaldybei perduodamų valdyti patikėjimo

teise valstybinės žemės sklypų (jų dalių) ir žemės sklypais nesuformuotos valstybinės žemės

plotų priėmimo–perdavimo aktus.

Pranešėjas Artūras Mikalauskas.

4. Dėl pritarimo projekto „Naujų ikimokyklinio ugdymo vietų kūrimas Šilalės rajono

savivaldybėje“ įgyvendinimui ir finansavimui.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė.

5. Dėl Centralizuoto vaikų priėmimo į Šilalės rajono savivaldybės mokyklas,

įgyvendinančias ikimokyklinio ir priešmokyklinio ugdymo programas, tvarkos aprašo

patvirtinimo.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė.

6. Dėl 2024 metų paskelbimo Žemaitiško rašto metais Šilalės rajono savivaldybėje.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė.

7. Dėl pritarimo projekto „Visos dienos mokyklos erdvių sukūrimas ir pritaikymas

Šilalės Dariaus ir Girėno progimnazijoje“ įgyvendinimui ir finansavimui.

Elektroninio dokumento nuorašas
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Pranešėjas Justas Stankevičius.

8. Dėl pritarimo projektui „Nuotekų tvarkymo infrastruktūros pajėgumų plėtra

Tauragė+ FZ“.

Pranešėjas Justas Stankevičius.

9. Dėl Sutikimų statyti statinius žemės sklypuose, besiribojančiuose su valstybinės

žemės sklypais ar valstybine žeme, kurioje nesuformuoti žemės sklypai, išdavimo taisyklių

patvirtinimo.

Pranešėja Lina Pudžemytė-Gaidamavičienė.

10. Dėl Sutikimų statyti ir naudoti valstybinės reikšmės paviršiniuose vandens

telkiniuose laikinuosius nesudėtinguosius statinius išdavimo taisyklių patvirtinimo.

Pranešėja Lina Pudžemytė-Gaidamavičienė.

11. Dėl Sutikimų laikinai naudotis valstybine žeme statybos metu išdavimo taisyklių

patvirtinimo.

Pranešėja Lina Pudžemytė-Gaidamavičienė.

12. Dėl ilgalaikio materialiojo turto ir trumpalaikio materialiojo turto perėmimo

savivaldybės nuosavybėn ir jo perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

13. Dėl Šilalės rajono savivaldybei nuosavybės teise priklausančio ilgalaikio

materialiojo turto perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

14. Dėl savivaldybės turto perdavimo pagal panaudos sutartį.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

15. Dėl savivaldybės turto perdavimo pagal panaudos sutartį Tūbinių kaimo

bendruomenei.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

16. Dėl savivaldybės turto nuomos viešo konkurso būdu.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

17. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. vasario 26 d. sprendimo Nr. T1-42

„Dėl Šilalės rajono savivaldybės būsto fondo ir socialinio būsto, kaip savivaldybės būsto fondo

dalies, sąrašų patvirtinimo“ pakeitimo.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

18. Dėl vienos tonos komunalinių atliekų sutvarkymo kainos Šilalės rajono

savivaldybės teritorijoje tvirtinimo.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

19. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2017 m. gegužės 25 d. sprendimo Nr. T1-

153 ,,Dėl Šilalės rajono savivaldybės vietinės rinkliavos už komunalinių atliekų surinkimą iš

atliekų turėtojų ir atliekų tvarkymą dydžio nustatymo metodikos ir Šilalės rajono savivaldybės

vietinės rinkliavos už komunalinių atliekų surinkimą iš atliekų turėtojų ir atliekų tvarkymą

nuostatų patvirtinimo“ pakeitimo.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

20. Dėl uždarosios akcinės bendrovės ,,Gedmina“ teikiamų paslaugų kainų nustatymo.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

21. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tvarkymo ir švaros taisyklių patvirtinimo.

Pranešėja Virginija Bukauskienė.

22. Dėl Šilalės rajono savivaldybės sveikatos apsaugos programos (kodas 04) 02 tikslo

(kokybiškų ir efektyvių sveikatos priežiūros paslaugų, orientuotų į gyventojų poreikius

užtikrinimas) 01 uždavinio (plėtoti sveikatos infrastruktūrą ir gerinti sveikatos priežiūros

paslaugų kokybę, saugą, prieinamumą ir į pacientą orientuotą sveikatos priežiūrą) įgyvendinimo

tvarkos aprašo patvirtinimo.

Pranešėja Ineta Butvidienė.
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23. Dėl Mokamų palaikomojo gydymo ir slaugos paslaugų (lovadienių), finansuojamų

iš savivaldybės biudžeto, skyrimo ir apmokėjimo Šilalės rajono savivaldybės viešosiose asmens

sveikatos priežiūros įstaigose, kainų ir tvarkos aprašo patvirtinimo.

Pranešėja Ineta Butvidienė.

Tadas Bartkus siūlė darbotvarkėje atlikti šiuos pakeitimus: išbraukti 14 klausimą, nes

buvo gautos Vyriausybės atstovo pastabos, kad tokiai institucijai negali būti suteikiamos

patalpos pagal panaudos sutartį ir išbraukti 22 klausimą, nes klausimas nebuvo apsvarstytas nei

viename komitete.

Vytautas Jucius klausė, kas vyksta su 22 klausimu, nes jau antrą kartą yra išbraukiamas

iš posėdžio darbotvarkės.

Tadas Bartkus atsakė, kad nauja tvarka neatitinka strateginio veiklos plano bei pagal

procedūras šiame posėdyje negali būti svarstomas, nes klausimas nebuvo apsvarstytas nei

viename komitete.

Posėdžio pirmininkas klausė, ar bus klausimų, pasiūlymų dėl darbotvarkės.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už darbotvarkę su pakeitimais.

Darbotvarkė patvirtinta. Tarybos nariai vienbalsiai pritarė pateiktai darbotvarkei su

pakeitimais. Balsavo: UŽ – 25.

Posėdžio pirmininkas priminė Tarybos veiklos reglamento nuostatas, kuriomis

vadovaujantis, Tarybos narys gali pateikti 3 klausimus, pasisakyti svarstomu klausimu 1 kartą,

prieš pradedant svarstyti klausimą, kuris jam sukelia interesų konfliktą, privalo informuoti tarybą

apie esamą interesų konfliktą ir pareikšti apie nusišalinimą, ištraukti iš elektroninio balsavimo

įrenginio kortelę ir išeiti iš posėdžių salės.

Posėdžio pertrauka planuojama po 1 val. 30 min., kitos – pagal poreikį.

1. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. vasario 2 d. sprendimo

Nr. T1-2 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2023–2025 metų strateginio veiklos plano

patvirtinimo“ pakeitimas.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2023 m. vasario 2 d. sprendimo Nr. T1-2 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2023–2025

metų strateginio veiklos plano patvirtinimo“ pakeitimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25.

2. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. vasario 2 d. sprendimo

Nr. T1-3 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2023 metų biudžeto patvirtinimo“ pakeitimas.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Gečienė klausė, ar šiais metais yra numatyta lėšų biudžetinių įstaigų darbuotojų

priedams.

T. Bartkus atsakė, kad šiuo tarybos sprendimu kol kas išsprendžiame darbuotojų

gruodžio mėnesio avansus, dar nėra išspręstas klausimas dėl pilno darbo užmokesčio gruodžio

mėn. ir kol kas apie kalėdines premijas šiame sprendime nekalbame.

R. Norvilienė klausė, kada bus atidaryta Šilalės sporto salė.

T. Bartkus atsakė, kad vyksta pridavimo procedūros.

A. Bataitytė klausė, kiek kainavo Šilalės miesto eglutės pastatymas.

T. Bartkus atsakė, kad visa informacija buvo paskelbta viešoje erdvėje, bendrai kainavo

apie 30 tūkst. Eur.
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Pasisakė R. Norvilienė ir klausė dėl elektromobilių pakrovimo stotelių, tam buvo

numatyta 50 tūkst. Eur lėšų, ar šias lėšas šiais metais dar planuojama panaudoti.

T. Bartkus atsakė, kad yra tarybos sprendimas, bet šiemet neplanuojame įrenginėti

elektrinių pakrovimo stotelių, tačiau ties šiuo klausimu dirbama, nes yra poreikis iš visuomenės,

kad atsirastų tokia įkrovimo stotelė.

R. Gečienė klausė, ar sugrįžo pinigai iš projektinių veiklų.

T. Bartkus atsakė, kad ne, po tarybos posėdžio bandysime nuotoliu susitikti su CPVA,

mums, kaip savivaldybės administracijai yra labai keista dėl tokio požiūrio iš institucijų prie

ministerijos, ypač kai esame pateikę aktus nuo spalio mėnesio ir negauname pinigų atsiskaitymui

su rangovais.

Pasisakė R. Vaitiekus.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2023 m. vasario 2 d. sprendimo Nr. T1-3 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2023 metų

biudžeto patvirtinimo“ pakeitimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25.

3. SVARSTYTA. Įgaliojimas pasirašyti Šilalės rajono savivaldybei perduodamų valdyti

patikėjimo teise valstybinės žemės sklypų (jų dalių) ir žemės sklypais nesuformuotos valstybinės

žemės plotų priėmimo–perdavimo aktus.

Pranešėjas Artūras Mikalauskas pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl įgaliojimo pasirašyti Šilalės

rajono savivaldybei perduodamų valdyti patikėjimo teise valstybinės žemės sklypų (jų dalių) ir

žemės sklypais nesuformuotos valstybinės žemės plotų priėmimo–perdavimo aktus (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25.

4. SVARSTYTA. Pritarimas projekto „Naujų ikimokyklinio ugdymo vietų kūrimas

Šilalės rajono savivaldybėje“ įgyvendinimui ir finansavimui.

Tarybos narė Asta Bataitytė nusišalino nuo klausimo svarstymo, priežastį nurodė (nes

artimoje aplinkoje yra lankančių šį darželį) ir paliko posėdžių salę.

Tarybos nariai bendru sutarimu pritarė nusišalinimui.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą su pataisymu – sprendimo

projekte pataisyti numeraciją ir prašė pritarti.

R. Jonutis klausė, koks buvo poreikis, jog nuspręsta statyti Kaltinėnuose, koks poreikis

būtų patenkintas įgyvendinus.

R. Kuzminskaitė atsakė, kad būtų naujų 15 vietų. Bet kiekvienais metais vykdant

priėmimą, o taip pat ir šiais metais, yra 6 vaikai, kurie nepateko.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pataisymu.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl pritarimo projekto „Naujų

ikimokyklinio ugdymo vietų kūrimas Šilalės rajono savivaldybėje“ įgyvendinimui ir

finansavimui (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24.

Į posėdžių salę sugrįžo A. Bataitytė.

Iš posėdžių salės išėjo Vytautas Jucius.

5. SVARSTYTA. Centralizuoto vaikų priėmimo į Šilalės rajono savivaldybės

mokyklas, įgyvendinančias ikimokyklinio ir priešmokyklinio ugdymo programas, tvarkos aprašo

patvirtinimas.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą su patikslinimais – 5.4.

papunkčio pradžioje įrašyti „Šilalės rajono savivaldybės administracijos direktoriaus paskirtas
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Šilalės <...>, 31 punkte vietoje 15 kalendorinių dienų įrašyti 15 darbo dienų, analogiškai tas pats

ir 35 punkte, 47 punkte įterpti Šilalės savivaldybės administracijos direktorius ir prašė pritarti

pateiktam sprendimo projektui su patikslinimais.

Pasisakė R. Norvilienė, T. Bartkus.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su patikslinimais.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Centralizuoto vaikų priėmimo į

Šilalės rajono savivaldybės mokyklas, įgyvendinančias ikimokyklinio ir priešmokyklinio

ugdymo programas, tvarkos aprašo patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24.

6. SVARSTYTA. 2024 metų paskelbimas Žemaitiško rašto metais Šilalės rajono

savivaldybėje.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Gečienė klausė, kokia veikla buvo vykdoma Žemaitiškos tarmės metais bei kaip

planuojama dabar vykdyti.

R. Kuzminskaitė atsakė, kad tikslesnę informaciją galėtų paruošti ir pateikti specialistė.

Papildė T. Bartkus.

Į posėdžių salę sugrįžo V. Jucius.

R. Jonutis klausė, gal jau žinoma kokią veiklą planuojama vykdyti.

R. Kuzminskaitė atsakė, kad dar nėra žinoma.

Pasisakė T. Bartkus.

V. Jucius klausė, ar bus numatytas papildomas finansavimas.

T. Bartkus atsakė, kad tai bus tarybos apsisprendimas planuojant savivaldybės biudžetą.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl 2024 metų paskelbimo

Žemaitiško rašto metais Šilalės rajono savivaldybėje (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25.

7. SVARSTYTA. Pritarimas projekto „Visos dienos mokyklos erdvių sukūrimas ir

pritaikymas Šilalės Dariaus ir Girėno progimnazijoje“ įgyvendinimui ir finansavimui.

Tarybos narė Lineta Dargienė nusišalino nuo klausimo svarstymo, priežastį nurodė (dėl

galimo interesų konflikto) ir paliko posėdžių salę.

Tarybos nariai bendru sutarimu pritarė nusišalinimui.

Pranešėjas Justas Stankevičius pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė klausė, per kokį laikotarpį sėkmės atveju reikėtų įgyvendinti šį projektą ir

ar savivaldybės biudžetas būtų pajėgus per tam tikrą laikotarpį dengti apie 300 tūkst. Eur.

T. Bartkus atsakė, kad visų veiklų laikotarpis yra iki 2030 metų, o dėl prisidėjimo, tai

kaip ir prie kitų projektų prisidedame tam tikra dalimi taip ir švietimui turėsime surasti lėšų, yra

dvi galimybės arba iš savivaldybės biudžeto arba skolinimasis. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl pritarimo projekto „Visos

dienos mokyklos erdvių sukūrimas ir pritaikymas Šilalės Dariaus ir Girėno progimnazijoje“

įgyvendinimui ir finansavimui (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24.

Į posėdžių salę sugrįžo L. Dargienė.

8. SVARSTYTA. Pritarimas projektui „Nuotekų tvarkymo infrastruktūros pajėgumų

plėtra Tauragė+ FZ“.

Tarybos narys Raimundas Vaitiekus nusišalino nuo klausimo svarstymo, priežastį

nurodė (nes sprendime minima jo darboviete) ir paliko posėdžių salę.

Tarybos nariai bendru sutarimu pritarė nusišalinimui.
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Pranešėjas Justas Stankevičius pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė prašė plačiau pristatyti pateiktą sprendimo projektą, koks projektas, koks

tikslas ir kas bus padaryta.

J. Stankevičius papildė, jog sprendimo projektu prašoma pritarti UAB Tauragės

vandenys projektui „Nuotekų tvarkymo infrastruktūros pajėgumų plėtra Tauragė+FZ“, kuris bus

įgyvendinamas kartu su partneriais: UAB „Jurbarko vandenys“, UAB „Pagėgių komunalinis

ūkis“ ir UAB „Šilalės vandenys“, taip pat sprendimo projektu prašoma pritarti jungtinės veiklos

sutarčiai ir Tauragės+FZ įsipareigoti projektui skirti finansuoti Šilalės rajono savivaldybės

biudžeto lėšų iki 20 proc.

R. Norvilienė tikslinosi, ar analogiškam sprendimui turi pritarti ir Tauragės regiono

savivaldybės.

T. Bartkus atsakė, kad taip, visos keturios.

R. Norvilienė klausė, ar Šilalės savivaldybė pirmoji, kuri pritars.

T. Bartkus atsakė, kad ne, sprendimui jau yra pritarusios dvi savivaldybės.

R. Jonutis tikslinosi dėl finansavimo, ar jis nėra tiksliai apibrėžtas ir gali būti iki 20,71

proc. 

T. Bartkus atsakė, kad prisidėjimas yra pagal mūsų bendro regiono dumblo kiekį,

prisidėjimo procentas visoms 4 savivaldybėms yra vienodas, tik investicijų dydis kitas, pvz.:

mūsų bendra suma yra apie 3,5 milijono, Jurbarko didesnė. Šiai dienai yra kalbama apie 20 proc.

prisidėjimo, bet perspektyvoje tikimės jog galbūt pavyks sutilpti iki 15 proc.

R. Norvilienė klausė, kiek yra likę arba kiek planuojama kitais metais įgyvendinti

Tauragė+ projektų.

T. Bartkus atsakė, kad Tauragės+ projektas yra tęstinis funkcinių zonų projektas,

įvykdėme pilotinį projektą Tauragė+FZ, pagal šį pilotinį projektą buvo numatyta naujam ES

finansavimo periode, kad viena iš krypčių yra funkcinių zonų ir tai yra naujas projektas

funkcinių zonų plotmėje.

R. Norvilienė klausė, ar bus jų ir daugiau.

T. Bartkus atsakė, kad, šiame naujame periode (2022–2030 m.) finansuoja nuotekas,

verslą, susisiekimą ir turizmo projektus.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl pritarimo projektui „Nuotekų

tvarkymo infrastruktūros pajėgumų plėtra Tauragė+ FZ“ (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24.

Į posėdžių salę sugrįžo R. Vaitiekus.

9. SVARSTYTA. Sutikimų statyti statinius žemės sklypuose, besiribojančiuose su

valstybinės žemės sklypais ar valstybine žeme, kurioje nesuformuoti žemės sklypai, išdavimo

taisyklių patvirtinimas.

Pranešėja Lina Pudžemytė-Gaidamavičienė pristatė sprendimo projektą su pakeitimais –

parengtų taisyklių punktuose, kuriuose yra Lietuvos erdvinės informacinės portalas LEIP

pakeisti į Žemės informacinė sistema ŽIS, taip pat pranešėja informavo, jog sprendimo projektui

su pakeitimais buvo pritarta Finansų, investicijų ir verslo komiteto posėdyje ir prašė pritarti

pateiktam sprendimo projektui su pakeitimais.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Sutikimų statyti statinius žemės

sklypuose, besiribojančiuose su valstybinės žemės sklypais ar valstybine žeme, kurioje

nesuformuoti žemės sklypai, išdavimo taisyklių patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25.
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10. SVARSTYTA. Sutikimų statyti ir naudoti valstybinės reikšmės paviršiniuose

vandens telkiniuose laikinuosius nesudėtinguosius statinius išdavimo taisyklių patvirtinimas.

Pranešėja Lina Pudžemytė-Gaidamavičienė pristatė sprendimo projektą su pakeitimais –

parengtų taisyklių punktuose, kuriuose yra Lietuvos erdvinės informacinės portalas LEIP

pakeisti į Žemės informacinė sistema ŽIS, taip pat pranešėja informavo, jog sprendimo projektui

su pakeitimais buvo pritarta Finansų, investicijų ir verslo komiteto posėdyje ir prašė pritarti

pateiktam sprendimo projektui su pakeitimais.

R. Norvilienė domėjosi, kiek  tokių nesudėtingų statinių turime.

T. Bartkus atsakė, kad šiuo atveju neturime, savivaldybė senų statinių neperims, bet kai

perimsime žemę ir jei bendruomenei iškils poreikis kažką statyti, savivaldybė turės išduoti

sutikimą.

Tarybos nariai diskutavo dėl laikinųjų nesudėtingų statinių.

Pasisakė R. Vaitiekus, T. Bartkus.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Sutikimų statyti ir naudoti

valstybinės reikšmės paviršiniuose vandens telkiniuose laikinuosius nesudėtinguosius statinius

išdavimo taisyklių patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25.

11. SVARSTYTA. Sutikimų laikinai naudotis valstybine žeme statybos metu išdavimo

taisyklių patvirtinimas.

Pranešėja Lina Pudžemytė-Gaidamavičienė pristatė sprendimo projektą su pakeitimais –

parengtų taisyklių punktuose, kuriuose yra Lietuvos erdvinės informacinės portalas LEIP

pakeisti į Žemės informacinė sistema ŽIS, taip pat pranešėja informavo, jog sprendimo projektui

su pakeitimais buvo pritarta Finansų, investicijų ir verslo komiteto posėdyje ir prašė pritarti

pateiktam sprendimo projektui su pakeitimais.

Papildė T. Bartkus.

R. Jonutis klausė, ar tai yra naujai sukurtos taisyklės.

T. Bartkus atsakė, kad taip, naujai.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Sutikimų laikinai naudotis

valstybine žeme statybos metu išdavimo taisyklių patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25.

12. SVARSTYTA. Ilgalaikio materialiojo turto ir trumpalaikio materialiojo turto

perėmimas savivaldybės nuosavybėn ir jo perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti juo

patikėjimo teise.

Tarybos narė Erika Gargasė nusišalino nuo klausimo svarstymo ir nurodė priežastį (nes

dirba šioje įstaigoje) ir paliko posėdžių salę.

Tarybos nariai bendru sutarimu pritarė nusišalinimui.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Papildė T. Bartkus.

R. Jonutis tikslinosi dėl sprendimo projekto.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl ilgalaikio materialiojo turto ir

trumpalaikio materialiojo turto perėmimo savivaldybės nuosavybėn ir jo perdavimo valdyti,

naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24.

Į posėdžių salę sugrįžo E. Gargasė.
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13. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybei nuosavybės teise priklausančio ilgalaikio

materialiojo turto perdavimas valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

L. Dargienė išsakė pastebėjimą dėl sistemos trikdžių, strigimo.

Pasisakė T. Bartkus.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybei

nuosavybės teise priklausančio ilgalaikio materialiojo turto perdavimo valdyti, naudoti ir

disponuoti juo patikėjimo teise (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25.

15. SVARSTYTA. Savivaldybės turto perdavimas pagal panaudos sutartį Tūbinių

kaimo bendruomenei.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė klausė, ar Tūbinių kaimo bendruomenė liks tose pačiose patalpose kaip ir

prieš tai.

T. Bartkus atsakė, kad taip.

R. Norvilienė klausė, kodėl vieni gaus dalyvauti konkurse nuomotis, o kitiems

suteikiame neatlygintinai.

R. Kibelienė atsakė, kad todėl, nes Šilalės rajono savivaldybės asociacijos tiek ir kitos

asociacijos pagal teisės aktus gali gauti panaudos pagrindais patalpas, o viešajai įstaigai, kurios

steigėja yra Šilalės rajono savivaldybė pagal pasikeitusius teisės aktus gali būti perduota tik

pagal patikėjimo teisę. Pavyzdžiui VŠĮ LASS steigėjas ir dalininkas yra Lietuvos aklųjų ir

silpnaregių sąjunga, todėl šiai VŠĮ negalėjome suteikti pagal panaudos sutartį, nes yra ne

asociacija ir dėl to, kad ne savivaldybė yra šios VŠĮ steigėja.

E. Gečas domėjosi dėl kito, šalia esančio pastato likimo.

L. Dargienė klausė, ar asociacija Lietuvos aklųjų ir silpnaregių sąjunga anksčiau

nuomojosi tas pačias patalpas.

R. Kibelienė atsakė, kad taip.

L. Dargienė klausė, kodėl tuomet buvo galima anksčiau nuomotis, o dabar nebe, ar

pasikeitė teisės aktai.

R. Kibelienė atsakė, kad pasikeitė teisės aktai.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl savivaldybės turto perdavimo

pagal panaudos sutartį Tūbinių kaimo bendruomenei (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25.

16. SVARSTYTA. Savivaldybės turto nuoma viešo konkurso būdu.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą su patikslinimu – sprendimo

projekto 1 punkte įrašyti įsigijimo datą 2005 m. gruodžio 30 d. ir prašė pritarti pateiktam

sprendimo projektui su patikslinimu.

R. Norvilienė klausė, ar šis automobilis ir anksčiau buvo išnuomotas.

R. Kibelienė atsakė, kad ne.

R. Norvilienė klausė, kodėl paskaičiuotas toks pradinis metinis nuomos mokesčio dydis

– 153 Eur, o per mėnesį 12 – 13 Eur.

R. Kibelienė atsakė, kad pradinę kainą paskaičiavo Centralizuotas buhalterinės

apskaitos skyrius, kaina tokia, nes automobilio likutinė vertė yra – 0 Eur.

R. Norvilienė klausė, ar būtinai reikėjo šį automobilį išnuomoti, ar nėra biudžetinių

įstaigų kurios turi dar senesnį automobilį ir kurioms būtų galima perleisti šį automobilį.

R. Kibelienė atsakė, kad būtų galima, reikėtų spręsti.

L. Dargienė  klausė, ar nebūtų tikslingiau automobilį parduoti ir gauti daugiau pajamų.
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T. Bartkus atsakė, jog tai yra tarybos apsisprendimas, jeigu nuspręsite neišnuomoti,

spręsime.

R. Norvilienė siūlė nenuomoti automobilio, o pasižiūrėti koks yra poreikis seniūnijose,

biudžetinėse įstaigose ar nevyriausybinėse organizacijose ir perduoti naudotis įstaigai, kuriai yra

reikalingiausias.

Pasisakė R. Vaitiekus.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su patikslinimu.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl savivaldybės turto nuomos viešo

konkurso būdu (balsų dauguma).

BALSAVO: UŽ – 14, SUSILAIKĖ – 10, PRIEŠ – 1.

17. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. vasario 26 d. sprendimo

Nr. T1-42 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės būsto fondo ir socialinio būsto, kaip savivaldybės

būsto fondo dalies, sąrašų patvirtinimo“ pakeitimas.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

E. Gečas klausė, ar turite informacijos dėl socialinių būstų draudimo.

R. Kibelienė atsakė, kad yra išsiųsta užklausa 3 draudimo įmonėms, šiuo metu laukiame

atsakymo.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2021 m. vasario 26 d. sprendimo Nr. T1-42 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės būsto fondo

ir socialinio būsto, kaip savivaldybės būsto fondo dalies, sąrašų patvirtinimo“ pakeitimo

(vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25.

18. SVARSTYTA. Vienos tonos komunalinių atliekų sutvarkymo kainos Šilalės rajono

savivaldybės teritorijoje tvirtinimas.

Tarybos narė Lineta Dargienė nusišalino nuo 18 ir 19 sprendimo projekto svarstymo,

priežastį nurodė (nes artimas žmogus dirba šioje įstaigoje) ir paliko posėdžių salę.

Tarybos nariai bendru sutarimu pritarė nusišalinimui.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl vienos tonos komunalinių

atliekų sutvarkymo kainos Šilalės rajono savivaldybės teritorijoje tvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24.

19. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2017 m. gegužės 25 d.

sprendimo Nr. T1-153 ,,Dėl Šilalės rajono savivaldybės vietinės rinkliavos už komunalinių

atliekų surinkimą iš atliekų turėtojų ir atliekų tvarkymą dydžio nustatymo metodikos ir Šilalės

rajono savivaldybės vietinės rinkliavos už komunalinių atliekų surinkimą iš atliekų turėtojų ir

atliekų tvarkymą nuostatų patvirtinimo“ pakeitimas.

Tarybos nariai Egidijus Gečas, Artūras Dambrauskas, Tadas Sadauskis, Rima

Norvilienė, Vytautas Jucius, Rolandas Toleikis, Raimundas Vaitiekus, Rimantas Rimkus, Erika

Gargasė, Valdemaras Jasevičius, Dainius Bergelis, Vitalija Jankauskaitė-Milčiuvienė, Viktoras

Stancelis, Gintas Navardauskas, Aistė Giedraitienė, Edmundas Auškalnis, Akvilė Gargasaitė,

Vida Miknienė, Algirdas Meiženis, Raimundė Gečienė, Rimas Vaičikauskas, Asta Bataitytė,

Birutė Žirlienė, Remigijus Jonutis nusišalino nuo klausimo svarstymo, priežastį nurodė (E.

Gečas – nes liečia kaip vartotoją; A. Dambrauskas – nes yra vartotojas; T. Sadauskis – nes

artimieji yra vartotojai; R. Norvilienė – nes yra vartotoja; V. Jucius – nes yra vartotojas; R.

Toleikis – nes yra vartotojas; R. Vaitiekus – nes yra šių paslaugų naudotojas; R. Rimkus – nes

yra vartotojas; E. Gargasė – nes yra vartotoja; V. Jasevičius – nes naudojasi šia paslauga; D.

Bergelis – nes yra vartotojas; V. Jankauskaitė-Milčiuvienė – nes yra vartotoja; V. Stancelis – nes
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yra vartotojas; G. Navardauskas – nes yra vartotojas; A. Giedraitienė – nes yra vartotoja; E.

Auškalnis – nes naudojasi šia paslauga; A. Gargasaitė – nes yra vartotoja; V. Miknienė – nes yra

paslaugos naudotoja; A. Meiženis – nes yra paslaugos gavėjas; R. Gečienė – nes yra paslaugos

gavėja; R. Vaičikauskas – nes yra paslaugos gavėjas; A. Bataitytė – nes yra paslaugos gavėja; B.

Žirlienė – nes yra paslaugos gavėja; R. Jonutis – nes yra paslaugos gavėjas).

Posėdžio pirmininkas siūlė bendru sutarimu nepritarti nusišalinimams, nes priėmus

tarybos narių pareikštus nusišalinimus nebūtų įmanoma priimti sprendimo.

Nusišalinimams nepritarta bendru sutarimu. Klausimas svarstomas iš esmės.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Pasisakė T. Bartkus.

R. Norvilienė klausė, ar TRATC vadovai kartu su meru ėmėsi ir kitų priemonių, kad

nereikėtų šios naštos užmesti gyventojui ir kodėl būtent 35 proc. 

T. Bartkus atsakė, kad daugiau galėtų pakomentuoti TRATC atstovai, bet turimomis

žiniomis TRATC imasi ir vidinių priemonių, ieško kur galėtų sutaupyti, o mūsų procentas šiuo

atveju yra mažiausias, Jurbarko rajono savivaldybė nekelia, Tauragės rajono savivaldybė turi

kelti 36 proc., o Pagėgių rajono savivaldybė turi kelti net 47 proc.

R. Gailienė papildė, kad 151 Eur už sutvarkytą toną turi būti padengtas rinkliavos

mokėtojų. Tam kad būtų padengta ši kaina, reikėtų rinkliavos dydžius šiai dienai didinti 35-38

proc. Atlikus paskaičiavimus, pagal dabartines tvarkytinas atliekų tonas, kiek išrašytume sąskaitų

pagal 151 Eur be PVM gavosi taip, kad rinkliavos kainų dydžiai turi kilti 35 proc. O įmonė daro

viską, kad taip nekiltų 1 tonos tvarkymo kaina ir norėčiau paminėti, kad įskaičiavome tikrai ne

visas sąnaudas, dalį sąnaudų tikimės patys kompensuoti iš savo vidinio rezervo, t. y. maisto

virtuvės atliekų apdorojimo papildomos sąnaudos, mokėjimo pranešimų spausdinimas ir

išnešiojimas, vėžėjai, papildomų sąnaudų kurių neįskaičiavome turėtų būti apie 260 tūkst. Eur.

Peržiūrime vidinius procesus, esame ir sąvartyne tam tikrų priemonių priėmę, taip pat esame su

tam tikrais darbuotojais atsisveikinę ir naujų nepriėmę, sutrumpinome sąvartyno darbo laiką,

ieškome vidinių resursų, kur galėtume sutaupyti, kad būtų kiek mažiau skausminga gyventojams.

Pasisakė T. Bartkus.

Pasisakė R. Norvilienė ir klausė, kokia yra savivaldybės skola šiai dienai.

T. Bartkus atsakė, kad iki lapkričio mėnesio sąskaitos išrašymo buvo 24 tūkst. Eur,

dabar lapkričio mėnesį yra išrašyta apie 60 tūkst. Eur, tad šiai dienai yra apie 80 tūkst. Eur skola

(be gruodžio mėnesio sąskaitos). TRATC prognozuoja, kad šiais metais liksime skolingi 86

tūkst. Eur.

R. Toleikis klausė, net jeigu ir mažėja atliekų vis tiek turime už viską mokėti.

R. Gailienė atsakė, kad paslaugas reikia teikti, bet jos nebūtinai priklauso nuo atliekų

kiekio, labai svarbu yra rūšiavimas, jei žmonės daugiau rūšiuos, tuomet ir mokestis ne taip

sparčiai augs. Yra kitos sąnaudos kurias vis tiek patiriame, kurios nepriklauso nuo atliekų kiekio.

Pasisakė T. Bartkus.

Iš posėdžių salės išėjo V. Jucius.

R. Toleikis klausė, dėl taršos mokesčio, ar jis nėra galutinis (50 Eur už toną).

R. Gailienė atsakė, kad vadovaujantis teisės aktais jis yra priimtas, toks ir yra, tačiau

kiekvieną ketvirtį turime jį indeksuoti vadovaujantis mokesčių inspekcijos patvirtintu indeksu ir

dabar mums viena tona kainuoja ne 50 Eur, o 76 Eur, tokią sumą nuo vienos tonos turime

sumokėti valstybei.

Tarybos nariai diskutavo dėl taršos mokesčio indeksavimo.

R. Gečienė klausė savivaldybės mero, kaip atrodo, ar 86 tūkst. Eur yra daug ar mažai

padengti iš savivaldybės biudžeto. 

T. Bartkus atsakė, kad ženklus biudžetui skaičius.

Į posėdžių salę sugrįžo V. Jucius ir iš posėdžių salės išėjo V. Jasevičius.

R. Vaitiekus klausė, dėl maisto atliekų tvarkymo, minėjote, kad šią naštą apsiims

TRATC, tad kaip manote kokią sumą per metus tai sudarys, ir ar būtų galima plačiau
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pakomentuoti apie maisto atliekų tvarkymą, kaip tai atsilieps įstaigoms ir gyventojams. Taip pat,

jeigu pernai būtume pasitvirtinę 35 proc. kaip manote kokia šiandien būtų mūsų situacija.

R. Gailienė atsakė, kad dėl maisto atliekų tvarkymo mūsų paskaičiavimais būtų

papildomų sąnaudų apie 100 tūkst. Eur, kas liečia gyventojus, tai visiems butams planuojame

išdalinti oranžinius maišelius, juos galės šalinti į mišrių komunalinių atliekų konteinerį, o

individualių namų gyventojų augalinės kilmės maisto virtuvės atliekos bus šalinamos į žaliųjų

atliekų konteinerį ir bus vežamos visus metus iš eilės. Planuojame daryti dar ir atskirus

susitikimus su maitinimo, švietimo įstaigomis. O atsakant į antrą klausimo dalį, situacija būtų

tokia, kad galbūt nebūtų buvę 80 tūkst. Eur skolos apie kurią dabar kalbame. Bet dėl kėlimo,

tikėtina, kad kėlimo procentas būtų buvęs panašus, tačiau reikėtų atlikti detalesnius

skaičiavimus.

V. Jankauskaitė-Milčiuvienė klausė, kas bus po metų, kiek vėl prašysite pakelti.

R. Gailienė atsakė, kad tikriausiai šiuo klausimu susitiksime anksčiau nei po metų,

esame pateikę skaičiavimus valstybinei energetinio reguliavimo tarybai, laukiame jos sprendimo,

kokia bus patvirtinta regioninė kaina, kaip bus su nereguliuojama dalimi, kaip atsiskaitys

savivaldybės įmonei už suteiktas paslaugas ir kaip tai įtakos pačius rinkliavos dydžius.

Papildė T. Bartkus, kad kol kas pasakyti ar gyventojams dar bus keliama kaina

sudėtinga pasakyti. 

Į posėdžių salę sugrįžo V. Jasevičius.

V. Jankauskaitė klausė, ar nebus taip, kad išaugs skolos už neatsiskaitytus šiukšlių

išvežimus.

R. Gailienė pasisakė, jog su Šilalės rajono savivaldybės skolininkais nėra didelės

problemos, turime skolų už 45 tūkst. Eur, reikia įvardinti ir tai, jog šioje sumoje yra ir tikrai

beviltiškų, mirusių. Mūsų darbuotoja šiuo klausimu aktyviai dirba. O taip pat beviltiškas skolas

gali nurašyti tik taryba.

Pasisakė V. Jankauskaitė-Milčiuvienė, T. Bartkus.

R. Norvilienė klausė, ar nereikėtų palaukti kol VERT pateiks paskaičiavimus.

R. Gailienė atsakė, kad kaip įstaigos atstovė esu suinteresuota, kad savivaldybė

apmokėtu visas sąskaitas už suteiktas paslaugas. Kad viskas būtų sureguliuota ir vienos tonos

kaina atitiktų vietinės rinkliavos dydžius, rekomenduočiau šiandien priimti sprendimą, o vėliau

jau žiūrėti pagal tos dienos situaciją. Nes jei šiandien nebus priimtas sprendimas, gali nutikti ir

taip, jog reikės kelti 50 proc.

Papildė T. Batkus.

Pasisakė R. Gailienė, T. Bartkus.

A. Bataitytė klausė, ar individualių namų konteinerius ištuštinat yra žymima kiek yra

išpilama ir, ar apsimoka taupyti.

T. Bartkus atsakė, kad taip, yra žymima, kalbant apie komunalines atliekas pagal tvarką

yra numatyta kad galima susimažinti apie 30 proc. nuo kintamosios dalies, nuo paskaičiuotų

konteinerių, kurių yra per metus 7.

R. Gailienė patikslino, kad praėjus metams, gali susimažinti iki 5. Jei išvežame šiukšles

tik 5 kartus, mes grąžiname už kiekvieną konteinerio pakėlimą per korekciją ir sumažiname tos

dienos sąskaitą. Kiekvienas konteineris yra žymėtas ir keliant konteinerį yra skenavimo sistema,

kuri užfiksuoja kiekvieną konteinerį.

A. Giedraitienė klausė, ar įsiskolinimas nuo praeito kainos didinimo kito,

didėjo/mažėjo. Bei prašymas išrašyti gyventojams receptą, kaip ir ką būtų galima padaryti, kad ta

kaina kiltų kiek įmanoma mažiau ateityje.

R. Gailienė atsakė, kad prieš dvejus metus savivaldybei grėsė 250 tūkst. Eur. Bet

kadangi buvo peržiūrėta ir nuspręsta padidinti įkainius dabar numatoma skola yra 80 tūkst. Eur.

O dėl recepto, tai kelis metus esame siuntę atmintinę, tikimės kitais metais aktyviau dirbti

viešinimo, kvietimo srityje.

R. Jonutis klausė, pagal ką apskaičiuoti konteinerių išvežimo kartai.
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R. Gailienė atsakė, kad buvo paskaičiuota pagal susikaupimo normas, kiek vienam

gyventojui per metus susikaupia atliekų, iš šio paskaičiavimo išėjo 7 kartai. Tačiau jeigu žmogus

rūšiuoja jis gali susimažinti savo 30 proc. kintamosios dalies.

Pasisakė T. Bartkus, V. Jucius, R. Norvilienė, R. Vaitiekus, A. Meiženis, D. Bergelis,

R. Gečienė, T. Bartkus. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2017 m. gegužės 25 d. sprendimo Nr. T1-153 ,,Dėl Šilalės rajono savivaldybės vietinės

rinkliavos už komunalinių atliekų surinkimą iš atliekų turėtojų ir atliekų tvarkymą dydžio

nustatymo metodikos ir Šilalės rajono savivaldybės vietinės rinkliavos už komunalinių atliekų

surinkimą iš atliekų turėtojų ir atliekų tvarkymą nuostatų patvirtinimo“ pakeitimo (balsų

dauguma).

BALSAVO: UŽ – 13, SUSILAIKĖ – 9, PRIEŠ – 2.

Skelbiama 30 min. pertrauka.

Po pertrauko į posėdžių salę nesugrįžo ir toliau posėdyje nebedalyvavo Vytautas Jucius.

20. SVARSTYTA. Uždarosios akcinės bendrovės ,,Gedmina“ teikiamų paslaugų kainų

nustatymas.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė prašė detalizuoti, kokioms paslaugoms kyla daugiausiai.

R. Kibelienė atsakė, kad daugiausiai padidėtų šarvojimų salių nuomų kaina, automobilio

katafalko nuomos kaina, vežimėlis karstui, duobių kasimo paslaugos kaina.

L. Dargienė prašė pakomentuoti apie kitų įstaigų teikiančių panašias paslaugas kainas.

D. Grigalis atsakė, kad objektyviai surinkti įkainius iš konkurentų yra praktiškai

neįmanoma. Preliminariai pagrindinių paslaugų įkainius apsiklausėme Tauragės, Palangos,

Šakių, Pagėgių ir matyti, jog Gedminos paslaugų kainos lyginant su konkurentais yra mažos.

Pasisakė V. Jankauskaitė-Milčiuvienė, D. Bergelis, D. Grigalis, R. Vaitiekus, L.

Dargienė, T. Bartkus, R. Jonutis, A. Meiženis, D. Grigalis.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl uždarosios akcinės bendrovės

,,Gedmina“ teikiamų paslaugų kainų nustatymo (balsų dauguma).

BALSAVO: UŽ – 14, SUSILAIKĖ – 10, PRIEŠ – 0.

21. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tvarkymo ir švaros taisyklių

patvirtinimas.

Pranešėja Virginija Bukauskienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

E. Gečas išsakė techninius pastebėjimus dėl 24 ir 25.1. punkto numeracijos, 43 punkto,

jog turėtų būti žodis „nevalytas“ buitines, 49.3. punkto, jog turėtų būti leidžiama deginti lapus ir

žolę savivaldybės teritorijoje, punktą reikėtų patikslinti pagal įstatymą, 49.4. punkto ir siūlė juos

atitinkamai patikslinti.

Posėdžio pirmininkas tikslinosi dėl išsakytų pastebėjimų.

Nariai diskutavo apie išsakytus pastebėjimus.

R. Jonutis išsakė pastebėjimą dėl 49.5. punkto esančio pėsčiųjų zonos apibrėžimo.

Nariai diskutavo dėl 49.5. punkto ir siūlė rašyti pėsčiųjų zona (pėsčiųjų perėjos,

šaligatviai).

E. Gečas klausė, kaip buvo anksčiau dėl punkto 25.6., ar tikrai per 8 val.

V. Bukauskienė atsakė, kad reikėtų pasitikslinti, kaip buvo ankstesnėje tvarkoje.

Nariai diskutavo dėl 25.6. punkto.

Posėdžio pirmininkas siūlė bendru sutarimu atidėti sprendimo projektą iki kito tarybos

posėdžio.
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NUTARTA. Atidėti pateiktą sprendimo projektą dėl Šilalės rajono savivaldybės

tvarkymo ir švaros taisyklių patvirtinimo (bendru sutarimu).

23. SVARSTYTA. Mokamų palaikomojo gydymo ir slaugos paslaugų (lovadienių),

finansuojamų iš savivaldybės biudžeto, skyrimo ir apmokėjimo Šilalės rajono savivaldybės

viešosiose asmens sveikatos priežiūros įstaigose, kainų ir tvarkos aprašo patvirtinimas.

Tarybos nariai Birutė Žirlienė, Valdemaras Jasevičus nusišalino nuo klausimo

svarstymo, priežastį nurodė (B. Žirlienė – nes dirba šioje įstaigoje; V. Jasevičius – dėl viešų ir

privačių interesų) ir paliko posėdžių salę.

Tarybos nariai bendru sutarimu pritarė nusišalinimams.

Pranešėja Ineta Butvidienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė klausė, kokia suma susidarė per metus, kurią finansavo savivaldybė.

T. Bartkus atsakė, kad šiai dienai yra 80 tūkst. Eur, iki metų galo gali siekti 100 tūkst.

Eur. 

R. Norvilienė klausė, gal turite informacijos, kiek procentų finansuojame Šilalės

ligoninei ir Kaltinėnų PSPC.

T. Bartkus atsakė, kad pagal išrašytas sąskaitas matyti, jog Kaltinėnų sąskaitos būna

didesnės, yra daugiau mokamų pacientų ir ilgesnį laiką. Procentaliai nesame apskaičiavę, bet

galėtų būti 60-40 proc. arba 65 proc. (Kaltinėnai) - 35 proc. (Šilalė).

I. Butvidienė papildė, jog šiai dienai Kaltinėnų PSPC mokamų pacientų yra 13, o Šilalės

ligoninėje 0. 

R. Gečienė tikslinosi dėl sprendimo projekto ir siūlė nerašyti nuo 1 mėn., bet neilgiau

kaip iki 8 mėn. ir palikti tik iki 8 mėn. (3.2. punkte). Taip pat klausė, ar 6 punktas nėra

perteklinis, nes jame įrašome įstatymą, bet jam pasikeitus vėl turėsime ateiti į tarybą tikslinti

aprašą ir siūlė nuostatose to nežymėti.

A. Meiženis domėjosi, kokia situacija yra su aplinkiniais rajonais, ar savivaldybės

prisideda.

I. Butvidienė atsakė, kad tik Šilalės ir Pakruojo savivaldybės, o visos kitos savivaldybės

palieka teisę spręsti pačių ligoninių direktoriams.

A. Giedraitienė klausė, su kokiu numatomu pelnu planuoja baigti metus Šilalės

ligoninė.

T. Bartkus atsakė, kad negali pasakyti su kokiu pelnu užbaigs metus ligoninė, bet

tikriausiai metus baigs nenuostolingai. 

A. Giedraitienė klausė, ar po ankstesnio sprendimo padidėjo darbo užmokestis

gydytojams, slaugytojams ir kiek.

O. Šarmavičius atsakė, kad už mokamas slaugos paslaugas ką gaudavome iš

savivaldybės, didesnę dalį atiduodavome kaip priemoką slaugytojoms, slaugytojų padėjėjoms.

Taip pat mūsų finansinė būklė leido nuo spalio 1 d. padidinti atlyginimus slaugytojoms,

slaugytojų padėjėjoms 100 eurų į rankas. Nuo lapkričio 1 d. vėl pakilo TLK įkainiai ir ministras

prašo iš sukauptų lėšų už lapkričio-gruodžio mėnesį nuo sausio 1 d. pakelti visų ligoninių

darbuotojams atlyginimus 10 proc. Tikiuosi, jog tai padarysime.

Tarybos narės L. Dargienė, V. Jankauskaitė-Milčiuvienė tikslinosi dėl Mokamų

palaikomojo gydymo ir slaugos paslaugų kainų, kompensacijų dalių.

R. Gečienė klausė, ar laikėtės trišakės sutarties, nes trišakėje sutartyje atlyginimai kyla

proporcingai tiek gydytojams tiek slaugytojams. Taip pat, kiek prisidėjo prie lovadienių ligoninė.

O. Šarmavičius atsakė, kad prieš metus, kai taryba patvirtino 35 Eur, paslaugos

savikaina buvo 45 eurai, prisidėjome 10 eurų.

Pasisakė R. Gečienė, T. Bartkus.

T. Sadauskis pasisakė, jog per ryšius nemato nei vieno šiam klausimui spręsti sudarytos

darbo grupės protokolo ir klausė kodėl.

T. Bartkus atsakė, kad priseksime protokolus.

R. Gečienė siūlė, kad 15 eurų prisidėtų savivaldybė, 35 eurus mokėtų gyventojas.
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A. Giedraitienė siūlė, susieti kainą su indeksavimu, skirstyti procentinėmis prisidėjimo

dalimis visoms trims šalims (savivaldybei, ligoninei ir pacientams), tikslingiausia būtų pacientui

apie 60 proc., savivaldybei apie 30 proc., ligoninei apie 10 proc. 

Posėdžio pirmininkas informavo, jog pasiūlymų neteiks balsavimui, nes nebuvo

apsvarstyti komitetuose. O taip pat reikėtų pasiūlymą sukonkretinti, nes tai būtų jau esminiai

pakeitimai.

Pasisakė I. Butvidienė.

Pasisakė V. Jankauskaitė-Milčiuvienė, R. Vaitiekus, R. Gečienė, A. Meiženis, R.

Norvilienė, I. Butvidienė.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pataisymais ( 3.2.

ir 6 punkto).

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Mokamų palaikomojo gydymo

ir slaugos paslaugų (lovadienių), finansuojamų iš savivaldybės biudžeto, skyrimo ir apmokėjimo

Šilalės rajono savivaldybės viešosiose asmens sveikatos priežiūros įstaigose, kainų ir tvarkos

aprašo patvirtinimo (balsų dauguma).

BALSAVO: UŽ – 12, SUSILAIKĖ – 5, PRIEŠ – 4. NEBALSAVO – 1.

Meras Tadas Bartkus informavo, jog kitas tarybos posėdis planuojamas 2023 m.

gruodžio 28 d., komitetų posėdžiai gruodžio 22 d.

Posėdžio pirmininkas Tadas Bartkus

Posėdžio sekretorė Sandra Balčienė
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